
Zápis zasedání AS FUD UJEP ze dne 20. 9. 2023 

Místo konání: zasedací místnost č. 234, FUD UJEP, 13:00 

  

Přítomni: MgA. Adéla Machová, Ph.D. (předsedkyně), doc. PhDr. Tomáš Pavlíček, 

Ph.D., MgA. Radek Jandera, Ph.D., Mgr. et. MgA. Jan Krtička, Ph.D., doc. Mgr. Lenka 

Sýkorová, Ph.D., Václav Mach, Martin Pecha, MgA. Jan C. Löbl, Ph.D. 

Hosté: prof. Mgr. Zdena Kolečková, Ph.D. 

Omluveni: Kristýna Prachařová, MgA. Martin Krupa (místopředseda), MgA. Kristýna 

Hájková 

  

Předsedkyně AS FUD UJEP Adéla Machová zahájila v 13:11 zasedání senátu, přivítala 

přítomné senátory a senátorky.  

Následně byl představen program jednání: 

1. Schválení programu zasedání a zápisu předchozího jednání, 

2. Hlasování per rollam, 

3. Nominace členů do komisí – Stipendijní komise FUD UJEP, Rada VŠ, aj., 

4. Zasedání Akademické obce FUD UJEP (termín, program), 

5. Informace z kolegia – nové příkazy děkanky FUD UJEP, 

6. Různé. 

 

 

1. Schválení programu zasedání a zápisu z předchozího zasedání AS FUD 

UJEP 

Předsedkyně senátu seznámila přítomné s programem jednání a požádala o případné 

připomínky a následné schválení. Vyzvala k doplnění programu, včetně možnosti 

komentáře ke zveřejněnému zápisu (viz web FUD) z minulého jednání AS FUD UJEP. 

Bez připomínek. Senát přistoupil k hlasování. 

 

AS FUD UJEP souhlasí s navrženým programem zasedání (viz výše) pro 

jednání dne 20. 9. 2023. Nejsou dalších připomínky a doplňky k zápisu 

zasedání AS FUD UJEP ze dne 17. 5. 2023. 

Proběhlo hlasování o navrženém programu s výsledkem: Pro 7; Proti 0; Zdržel se: 0. 

  



2. Informace k hlasování per rollam 

Dne 26. 6. 2023 proběhlo formou per rollam hlasování o předložených dokumentech 

– Výroční zpráva FUD UJEP za rok 2022 a Strategický záměr FUD UJEP, s výsledkem: 

souhlasím/pro: 10; nesouhlasím/proti: 0; zdržel se: 1. 

Dokumenty byly zveřejněny na webu fakulty. 

  

3. Nominace členů do komisí – Stipendijní komise FUD UJEP, Rada VŠ, aj. 

Stipendijní komise – podání návrhů na jmenování členů: 

Předsedkyně AS FUD UJEP Adéla Machová, zároveň předsedkyně Stip. komise FUD 

UJEP, informovala o aktuálním složení Stipendijní komise FUD UJEP, kde je třeba 

vzhledem k úspěšnému ukončení studia dosavadních členů komise nominovat členy 

z řad studentů, k čemuž vyzvala SKAS FUD UJEP. 

Stipendijní komise v listopadu rozhoduje o prospěchových stipendiích studentů FUD 

UJEP a pokud nebude usnášeníschopná (tj. min, počet jmenovaných členů – min. 

3 studenti, 1 pedagog, 1 studijní referentka), nelze o prospěchových stipendiích 

jednat a přiznat je. 

Dotázala se, zda jsou již nyní nějaké návrhy (přičemž navržený student musí 

s návrhem souhlasit), neboť byl tento bod jednání avizován v e-mailové komunikaci. 

Po vzájemné dohodě bylo ustanoveno, že návrhy se budou přijímat do 16. 10. 

mailem. Předsedkyně poděkovala za spolupráci a připomněla, že stejně tak může 

další návrh uskutečnit i jiný člen AO. 

Návrhy na členy této komise senát neschvaluje, jmenování přísluší vedení fakulty. 

Předsedkyně stip. komise předloží návrhy formou dopisu paní děkance, která členy 

této komise vybere a bude následně jmenovat (jmenovacím dopisem). 

Adéla Machová, předsedkyně Stipendijní komise, zároveň informuje AKAS FUD UJEP, 

že k 31. 12. 2023 požádala o uvolnění z této komise a lze tedy vedení již nyní 

doporučit kolegy na tuto funkci. 

  

Rada VŠ: 

Vedení FUD UJEP na kolegiu informovalo, že je třeba jmenovat nového kandidáta do 

Rady vysokých škol. Dosavadní člen v Radě VŠ za FUD doc. Mgr. Zdena Kolečková, 

Ph.D. se rozhodla vzhledem k funkci děkanky toto členství předat. Vzniká kandidátka 

za FUD UJEP, přičemž následně bude AS FUD UJEP o kandidátech hlasovat. Návrhy 

přijímá vedení FUD UJEP. 

  

Etická komise: 



Aktuální obsazení komise: prof. Mgr. Zdena Kolečková, Ph.D. Mgr. Eva Imr 

Mráziková, Ph.D., doc. PhDr. Tomáš Pavlíček, Ph.D. Členové AS FUD UJEP nenavrhují 

změny a ponechávají rozhodnutí na děkance FUD UJEP. 

 

V 13:27 příchod na zasedání senátu Jana C. Löbla. 

V 13:28 se k zasedání přidává host Zdena Kolečková (děkanka). 

  

4. Akademické obec FUD UJEP (termín, program) 

Předsedkyně AS FUD UJEP po dohodě s děkankou FUD UJEP navrhuje svolat 

Akademickou obec (AO) FUD UJEP. 

Po krátké diskuzi o možném termínu (úterý či středa, vč. návrhů možných dnů) bylo 

zvoleno datum středa 1. 11. 2023 od 16:00 (místem setkání bude aula č. 537). 

Proběhla diskuze k programu AO a po konzultaci s paní děkankou byl připraven tento 

program: 

1) Zahajovací úvodní slovo předsedkyně AS FUD UJEP 

2) Úvodní slovo děkanky (naplňování programu a vize FUD) 

3) Akademický rok 2023/2024 (co nás čeká – akreditace a studium / host 

M. Thelenová) 

4) Příprava a náběh nových vnitřních předpisů a dokumentů – Organizační řád 

a příkaz: Pravidla hodnocení akademických pracovníků (změny vnitřních předpisů 

FUD UJEP) 

5) Bezpečné prostředí FUD (informace k volbě ombudsmanky) 

6) Dotazy členů AO a diskuze 

  

AO bude informována na webu FUD (zajistí předsedkyně), přidáme i informaci, že do 

20. 10. může člen AO přijít s dotazem (viz bod jednání č. 6), termín dodání dotazů je 

zvolen tak, aby se vedení mohlo na dotazy připravit. 

Při diskuzi o programu bylo nastíněno i téma proměny podmínek doktorského studia 

v souvislosti s novelou VŠ zákona. Bylo navrženo samostatné sezení s PhD. studenty. 

  

Usnesení č. 1: AS FUD UJEP svolává na 1. 11. 2023 od 16:00 setkání 

Akademické obce FUD UJEP s výše uvedeným programem jednání. 

Hlasování o usnesení č. 1 - Pro: 8; Proti: 0; Zdržel se: 0. 

Usnesení bylo přijato. 



 

5. Informace z kolegia – nové příkazy děkanky FUD UJEP 

Paní děkanka FUD předložila vedení fakulty ke konzultaci nový příkaz “PŘÍKAZ 

DĚKANKY 1/2023 PRAVIDLA PRO HODNOCENÍ AKADEMICKÝCH PRACOVNÍKŮ FAKULTY 

UMĚNÍ A DESIGNU UNIVERZITY JANA EVANGELISTY PURKYNĚ V ÚSTÍ NAD LABEM”. 

AS FUD UJEP se seznámil s obsahem připravovaného příkazu a vzal jej na vědomí. 

  

Na FUD UJEP vznikla platforma Bezpečné prostředí FUD UJEP: 

https://fud.ujep.cz/fakulta/bezpecne-prostredi-fud/. L. Sýkorová informovala 

o výběrovém řízení na ombudsmana UJEP. 

J. Krtička se dotázal, zda se bezpečné prostředí bude týkat i pedagogů, a zda by 

mohly aktuální informace být rozšířeny i pro pedagogy, kam se mohou obrátit. 

  

V. Mach: Proč není stále možnost zapsat si ve STAG předměty vyučované v jiných 

programech FUD či případně i na jiných fakultách UJEP? 

A. Machová: Navrhla pozvat na další zasedání AS FUD UJEP proděkanku pro 

studium, děkanku FUD a Zitu Šauerovou (díky znalosti STAG) a požádat je 

o odpověď této otázky. 

  

Předsedkyně informovala, že: 

-       KVP má novou vedoucí dr. Lenku Kahudu Klokočkovou; 

-       vývoj rozpočtu FUD – aktuálně čerpáme jako loni, proběhla výzva, aby se dále 

šetřilo, abychom schválený schodek eliminovali; 

-       připravují se nové strategické dokumenty – Organizační řád; 

-       FUD získal podporu v grantu OP JAK pro inovaci pracovišť pro PhD. studium; 

-       od ledna 2024 se připravuje noční provoz a budova FUD se bude kódovat od 22:00 

do 6:00. 

  

6. Různé 

Nebyl vznesen žádný podnět. 

Předsedkyně AS FUD UJEP poděkovala senátorům za účast na dnešním zasedání 

a ukončila jej v 14:23. 

Další řádné zasedání AS FUD UJEP se koná ve středu 29. 11. 2022 

od 15:00 v zasedací místnosti č. 234 na FUD UJEP. 
 

Zapsala: A. Machová 

Ověřil: J. Krtička 

https://fud.ujep.cz/fakulta/bezpecne-prostredi-fud/

